

## **SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS TO BE RENDERED IN LEAVE APPLICATIONS**

OTTAWA, 30/9/03. THE SUPREME COURT OF CANADA ANNOUNCED TODAY THAT JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL WILL BE DELIVERED AT 9:45 A.M. ON THURSDAY, OCTOBER 2, 2003. THIS LIST IS SUBJECT TO CHANGE.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

## **COUR SUPRÊME DU CANADA -- PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION**

OTTAWA, 30/9/03. LA COUR SUPRÊME DU CANADA ANNONCE QUE JUGEMENT SERA RENDU DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES LE JEUDI 2 OCTOBRE 2003, À 9 H 45. CETTE LISTE EST SUJETTE À MODIFICATIONS. SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: [comments@scc-csc.gc.ca](mailto:comments@scc-csc.gc.ca)

1. *Ronald Hickey v. Correctional Services Canada - Rockwood Institution* (Man.) (29773)
2. *Jacques Laurendeau c. Université Laval, et al.* (Qué.) (29713)
3. *Leonel Conde v. Abrams Towing Services Ltd., et al.* (Ont.) (29707)
4. *Weimin Wu v. Her Majesty the Queen* (F.C.) (29730)
5. *Les Immeubles Henry Ho c. Nour-Eddine Benakezouh* (Qué.) (29726)
6. *Benjamin Krela, et al. c. Sulzer Medica AG, et al.* (Qué.) (29567)
7. *Sameer Mapara v. Her Majesty the Queen* (B.C.) (Crim.) (29750)
8. *Ewa Lipczynska-Kochany, et al. v. University of Waterloo, et al.* (Ont.) (29718)
9. *Ontario Minister of Health and Long-Term Care / Ontario Health Insurance Plan v. Corporation of the City of Scarborough* (Ont.) (29444)
10. *Her Majesty the Queen in Right of Ontario, et al. v. Gordon Folland, et al.* (Ont.) (29787)
11. *David Thompson v. Her Majesty the Queen* (Ont.)(Crim.) (29803)
12. *Bruno Riendeau c. Ville de Québec* (Qué.) (29862)
13. *Régie intermunicipale de gestion des déchets de la Mauricie c. Service spécial de vidanges Inc., et al.* (Qué.) (29571)
14. *Syndicat des professionnelles et professionnels du réseau de la santé et des services sociaux de l'Outaouais (CSN) c. Gilles Corbeil, ès qualités d'arbitre de griefs, et al.* (Qué.) (29846)

15. *Lydie Alde, et al. c. Guy Fiset* (Qué.) (29860)
  16. *Denis Brazeau c. Procureur général du Canada* (C.F.) (29806)
  17. *Stuart Jordan, suing by his Litigation Guardian, Irene Jordan and the said Irene Jordan, on her own behalf v. Dr. Luis Salgado de Leon* (Sask.) (27404)
-